
Presidium Vergadering

VERSLAG

Vergadering van maandag 2 november 2009

Aanwezig: Jorien, Mattia, Thomas, Michaël D., Jeroen, Michaël M., Roeland, Pieter V.H., Natascha,
Hanne, Gert, Joris T., Vinnie, Christophe B., Karel, Peter, Vincent, Simon, Pieter V., Maarten,
Sander, Sanne, Joris B., Stijn, Yana, Lore, Christophe D.

Verontschuldigd: Sofie, Wim, Lynn

Afwezig: Koen, Tim, Nils

De vergadering wordt geopend om 22.11u.

Goedkeuring agenda

De agenda wordt goedgekeurd, na het toevoegen van het Waanzinnig Wina Weekend bij komende activiteiten.

Goedkeuring verslag

Jeroen was wel verontschuldigd. De fotoshiften voor de 24u-loop stonden al lang online op het moment van de
PV. Verder wordt het verslag van de vorige vergadering goedgekeurd.

Actiepunten: part I

NOG TE DOEN

Actiepunt uit te voeren door tegen
Codices aankopen indien nodig Cantus 28/09/2009
Verzekering zoeken en regelen Sanne 30/09/2009
Bekers meenemen Pieter Van Hertum 14/10/2009
Evaluatie Filmavond Herfst Janne 18/10/2009
Evaluatie Pré-24-urenlooprondjes Maarten en Joris 18/10/2009
Evaluatie t-shirts en linten op docuwiki Hanne 18/10/2009
Toffe Proffen regelen PR-intern 18/10/2009
Activiteiten van heel het semester op de site zetten Posten 25/10/2009
Bolderkar herstellen Jorien 02/11/2009
Evaluatie 24u-loop Sander 02/11/2009
Evaluatie Strijd der seksen bar Jeroen en Tim 02/11/09
Horen achter verlengkabel Thomas 02/11/2009
Winagenda’s op docuwiki Redactie 02/11/2009
Cursus Rode Kruis zoeken Vinnie 01/12/2009
Kookgerief kopen in de ikea Annelies 01/12/2009
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GEDAAN

Actiepunt uit te voeren door tegen
Evaluatie vrouwenavond Hanne 02/10/2009
JV verkiezen JV verkiezers 04/10/2009
kaartlezer in orde brengen Jeroen 04/10/2009
Evaluatie latinobar Simon 02/11/2009
Evaluatie Sletjes en Janetjes TD Christophe B. en Vinnie 02/11/2009
Evaluatie themaweek Sanne en Sofie 02/11/2009
Frituur Jerre uitkuisen Mattia 10/10/2009
Mail sturen voor colruytkaart Thomas 02/11/2009

Mededelingen

• De colruytkaarten liggen in het winameubel/kasteel/blauw-met-geel kastje/gangmeubel.

• De statuten zijn neergelegd op de griffie.

• Iedereen kan zijn kaart voor de massacantus gaan halen.

• De keukendeur is niet gestolen door onbekenden, maar door Christophe B. en Pieter V.

• Lore haar mixerstaaf is al even kwijt. Laat het weten als je die gezien hebt!

• GAK heeft vergaderd, er staat een verslag op de wiki.

• Er is op de voorbije AKV geprobeerd de geldstroom tussen CuDi en Kringraad stop te zetten. Het is er echter
niet doorgekomen. Er is wel goed over nagedacht, velen waren zelfs voor het idee gewonnen. Uiteindelijk
zijn de twee doorslaggevende argumenten om het niet te doen het feit dat het CuDi geld nogal onzeker is
en kringen dit liever niet in hun begroting hebben staan. Daarbovenop zien sommige kringen het niet zitten
om nog meer geld voor Scientica te vragen aan hun presidium.

• Er zit nog niemand van Wina in de werkgroep Galabal. Je moet er vooral meedenken en nieuwe ideeën
uitwerken.

• Er zijn nog twee shiften voor LOKOmotion niet ingevuld.

• De bedrijvendag wordt in samenwerking met LBK georganiseerd. Wij zijn op hun bedrijvendag uitgenodigd,
zij op die van ons. Er komt ook één affiche voor beide bedrijvendagen. Dit is een proefproject om volgend
jaar eventueel zo de wegvallende master informatica te kunnen opvangen.

• Kringraad is bezig met het organiseren van het aperitiefconcert.

• Op skireis krijg je een zesdaagse skipas in plaats van een zeven-en-halvedaagse skipas. De skipas is wel
uitbreidbaar. Er is al een eerste infosessie geweest, woensdag gaat de tweede door. Er komt op de skireis
zelf waarschijnlijk een cantus.

• Wie interesse heeft, kan nog steeds in de maffe-experimenten werkgroep.

• Er zijn plannen voor een oriëntatieproef. Deze proef is een test voor alle beginnende studenten en toetst
hun voorkennis. Het resultaat zou sowieso niet bindend zijn, maar het is nog niet helemaal duidelijk of hij
verplicht wordt of niet. Als hij verplicht zou zijn, dan kunnen studenten zich enkel inschrijven met het bewijs
dat ze de test hebben afgelegd. Deze oriëntatieproef is besproken op LOKO en er komt nog een overleg met
OOR. Wina is alvast pro deze test, omdat het ons zeker nuttig leek.

• LOKO wil studenten warm maken om meer deel te nemen aan maatschappelijke debatten. Daarom worden
er enkele debatten georganiseerd. De onderwerpen staan nog niet vast en ideeën zijn altijd welkom.
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• We moeten er als studenten voor zorgen dat de syllabi in orde zijn. Als je hier inconsistenties of fouten in
ziet staan, geef dit dan door aan Thomas.

• Tijdens de openlesweek tijdens het tweede semester is het de bedoeling dat de scholieren niet enkel les volgen
maar ook kunnen deelnemen aan het studentenleven. We kunnen het zeker doorgeven als we iets doen waar
ze ook op kunnen komen. Iets speciaal voor hen organiseren wordt ook aangemoedigd.

• Binnenkort is het Scientica’s oprichtings AV. Wina heeft drie vertegenwoordigers. Het is misschien logischer
om nu gewoon de AKV mensen te kiezen. We kunnen deze mensen in de toekomst ook vastleggen, bvb
preses, onderwijsverantwoordelijke en CuDi-verantwoordelijke. Dit wordt nog besproken op IKZ.

• De kelders lagen er heel slordig bij. Wees respectvol met de kelders. Het is niet materiaals taak om telkens
iedereens rommel op te ruimen. Er staan foto’s van de ranzigheid op de wiki: http://wiki.wina.be/
flux/index.php/Materiaal/Flux/Brol. Als je ergens iets laat staan waar het eigenlijk niet hoort, leg er
dan een briefje bij.

• Er zijn kaarten voor LOKOmotion. Ze kosten e5 per stuk.

• Sluit de deur van de gang goed, want er liggen veel waardevolle spullen!

• Volgende week is het Politika Plan Sjarel.

Voorbije activiteiten

24u-loop: Dit is besproken op de kernraad van 22 oktober. Er komen nog enkele opmerkingen vanuit sport:

• Sport is van mening dat nog meer versiering te druk zou worden, hier is niet iedereen het mee eens.

• Een zetel is een beetje kapot gegaan, hij was al niet in zo’n goede staat.

• De dekentjes moeten eens gewassen worden en er wordt gekeken of het er nog 15 zijn. Het geld hiervoor
komt bij investeringen.

• Eén palet is een beetje kapot, maar kan nog steeds gebruikt worden.

• Bruno gaat op de wiki een plannetje zetten van hoe het lopersstandje ingedeeld was. De nieuwe indeling was
ook nodig voor de nieuwe locatie. Volgend jaar kunnen er best meerdere scenario’s op voorhand uitgedacht
worden.

• De persoon die aan de pc zit heeft het soms koud ‘s nachts, hier moet misschien een oplossing voor bedacht
worden.

• Nu had Christophe B. de opbouw van het eetstandje meegedaan tijdens een LOKO-shift. Het was zeer
handig dat hij dan ook op de afbraak stond. Het is natuurlijk niet zeker dat we volgend jaar weer een
LOKO-shift krijgen bij de tentjes.

• Je krijgt vanuit LOKO een halve tent gratis, per extra halve tent betaal je e50.

• Er was wel een opbouwshift voor het eetstandje ‘s morgens, maar deze was niet duidelijk aangegeven.

• Volgend jaar maakt sport best afspraken in verband met de brandblusser als we samen met een andere kring
in een standje staan.

• Het bakken van de spek en eieren ging niet zo goed in de braadslee.

• De laatste shiften waren niet bezet en er was niemand anders voor gezocht.

• Bij het afsluiten van het gas moet de gasfles direct weggebracht worden.
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• De tafels uit het scienticalokaal staan nogal ver om op te halen. We kunnen volgend jaar onze eigen tafels
gebruiken.

• Het gas is nodig voor de chocomelk, de microgolfovens zijn druk bezet. Bovendien is de chocomelk voort-
durend warm op het gas.

• De pannenkoeken waren ‘s avonds op.

• Wat het beste verkoopt hangt sterk af van het tijdstip. Dit is nu niet bijgehouden en kan volgend jaar best
wel gebeuren.

• Er zijn wel enkele mails naar iedereen@wina.be gestuurd.

• Vergeet de ingrediënten die je nodig hebt voor de dag erop niet apart te houden.

• We weten nog niets van de brandblusser.

• De kosten voor de brandblusser en de perculator komen bij onvoorziene kosten.

• Dit jaar hebben we nooit echt besproken of we nu wel of niet willen samenlopen met de andere Scientica
kringen. Wij kunnen hierover nu geen beslissing nemen, maar we geven wel enkele argumenten mee voor de
ploeg van volgend jaar.

Argumenten voor zijn: Het werk wordt verdeeld over meer kringen. We zullen dus veel minder shiften moeten
doen. We zullen veel meer lopers hebben. Mensen worden dan niet zo hard gepusht om een zoveelste rondje
te lopen. Het is fijn om contacten te leggen met de andere kringen. We zouden op een veel hogere plaats
kunnen eindigen.

Argumenten tegen zijn: We kunnen het nog alleen doen. Het doel van Scientica is vooral dingen organiseren
die niet alleen kunnen gedaan worden. Alleen is het veel gezelliger. Atmosphere draait veel negatiever dan
wij. Het werk kan ook verlicht worden door andere dingen te verkopen. Een hogere plaats maakt niet echt
uit, competitie met degenen die vlak voor of achter je staan heb je altijd. De mensen die graag heel veel
toertjes lopen kunnen dit waarschijnlijk niet doen, omdat er met loopshiften wordt gewerkt. Winezen geven
veel minder om de plaats die Scientica zou halen dan de plaats die Wina haalt, ook al is die dan niet zo
hoog. Je moet lopers niet per se pushen, we kunnen ook voor een veel lagere plaats gaan. Winezen komen
voor de sfeer in ons winatentje en zullen niet zo gauw speciaal voor Scientica afkomen. Als we dan gaan
voor een hogere plaats, mogen mensen die niet zo snel zijn misschien niet meer lopen.

Deze argumenten komen nog op de docuwiki.

We willen geen poll op de website plaatsen om de mening van de leden te vragen. We denken dat ze dan
onwetend om dwaze redenen gaan stemmen (Lange Wapper effect) en we willen de beslissing van de ploeg
van volgend jaar niet vastleggen met een vertekende poll.

• Heel het presidium en sport in het bijzonder hebben dat heel goed gedaan!

Latinobar: Er was in het begin geen muziek, want er was geen kabeltje. Let wel goed op dat je het kabeltje goed
insteekt. Verder is de latinobar besproken op de kernraad van 22 oktober.

THEMAWEEK

Vrouweneetstandje: Het vrouweneetstandje is besproken op de kernraad van 28 oktober.

Vrouwenavond: De vrouwenavond is besproken op de kernraad van 28 oktober. Er is geen film gekeken omdat
de vrouwen de installatie niet werkende kregen. Ze vonden dit helemaal niet erg.

Mannenavond: De mannenavond is ook besproken op de kernraad van 28 oktober. De installatie om film te kijken
werkt niet zo goed. Het is niet gelukt om met de boxen van de 103 muziek af te spelen. We weten ook niet
zeker of dat wel mogelijk is. Michaël M. vraagt dit nog na. De beamer van LOKO past niet in het bakje
voor de projector.
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Sletjes en Janetjes TD: De TD is besproken op de kernraad van 28 oktober. In ‘t stad mag je normaal niet
flyeren, dit wordt voor de zekerheid nog nagegaan. Er waren maar 4 affiches over, dus het was wel goed
geschat. De vloer plakte wel harder dan toen we de Albatros kregen. ‘s Middags aan alma 3 flyeren lijkt
niet zo nuttig. We kunnen ook flyeren aan de Moete. Het plan is ook om minder aan Alma te flyeren en
meer te fietsflyeren. Dit is efficiënter en leuker. We moeten niet achter de factuur van SABAM vragen. De
politie is enkel langsgeweest om de fietsen aan de ingang te verplaatsen. Het feit dat we vroeger gestopt
zijn is niet per se erg, maar het viel gewoon op omdat eerdere feestjes dit jaar veel later duurden.

Strijd der seksenbar: Er was geen jenever, dit door een miscommunicatie. De spelletjes konden niet om tien uur
beginnen omdat er nog geen vrouwen waren. Sommige mensen vonden het wel storend dat de bar telkens
even stil werd gelegd, maar dit is natuurlijk maar eenmalig. Je verplicht mensen wel om langer te blijven,
dat is een goede zaak.

Manneneetstandje: Tijdens de shiften hebben mensen die shift draaiden ook wat uit de friteuses genomen, terwijl
er heel veel mensen stonden te wachten. Geef op dat moment je leden voorrang. Bij frituureetstandjes is
het beter de dingen op voorhand al eens te frituren. In het vervolg moeten we ook kuisgerief meenemen.

JV receptie: De afwas was niet gedaan na de JV receptie. Dit was door omstandigheden uit het oog verloren. Er
waren maar twee JV’s niet gekomen. De JV’s vinden dat ze veel mails kregen, vooral de kernraadverslagen
vinden ze er te veel aan. Dit wordt nog bekeken.

Komende activiteiten

Heverleese massacantus: Er zijn 50 kaarten gereserveerd, ze moeten nog betaald en opgehaald worden. We
denken dat het concept van reserveren niet goed is, want we moeten die 50 kaarten aan VTK betalen ook al
komen mensen ze niet ophalen. Het witte tentje van Wina wordt uitgeleend voor de ingang. Dit is een eigen
activiteit, dus we vragen geen huur. Hanne, Sanne, Jorien en Lore zullen het tentje gaan afbreken meteen
na de start van de cantus, zo moeten we geen waarborg vragen. Cantus bedankt de mensen die zich op de
shiften hebben gezet.

Zware bieren- en jeneverbar: Er zijn 40 flessen jenever en 10 verschillende zware bieren aangevraagd bij Alma.
Morgen wordt er gekeken of het er wel degelijk staat. Steven wordt nog gezegd dat dubbel boeken echt niet
oké is.

Pokeravond: Er worden nog prijzen gezocht. Verder is alles in orde. Er is plaats voor 50 mensen. Zolang dat
aantal niet bereikt wordt, mogen er op de avond zelf nog mensen binnen.

Mexicaanse eetavond: Er komt een combiticket van e12, dit is dus e1 korting. Er wordt nog gezocht achter
leuke inkleding (sombrero, cactussen...). Grafisch stuurt morgen de affiche door. Er wordt nog een auto
gezocht om dinsdagvoormiddag te kunnen gaan winkelen. Michaël D. vraagt nog na welke zaal we precies
krijgen. Er komen vier gerechten waaronder iets vegetarisch. De reclame is nogal laat begonnen, maak dus
allemaal nog veel mondeling reclame! Ook het presidium moet zich op voorhand inschrijven, liefst voor het
weekend. Ons Huis heeft niet zoveel kookgerief, neem voldoende spullen mee. Er komt misschien nog een
dessert. De recepten komen op de site, zo weten mensen wat ze kunnen eten.

Picantus: Er komt geen speciale korting voor verklede mensen. We kunnen wel iets ludieks doen.

Oorlogsbar: Er wordt hard gewerkt aan de inkleding. Een speciale actie hangt af van het budget dat bar dan nog
heeft.

LOKOmotion: Wij hosten als Scientica samen met Medica en VTK de Lido. Er zijn al kaarten verkrijgbaar. Er
is recent een politiewet goedgekeurd speciaal voor de Lido: er mag geen externe geluidsinstallatie komen.
Daardoor kan er geen live-act meer komen. Het is ook mogelijk dat een DJ afzegt omdat hij niet wil spelen
op de slechte installatie van de Lido. Er wordtvoor LOKOmotion uitzondering aangevraagd bij de schepen
van milieu. Het wordt hoe dan ook keineig.
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Waanzinnig Wina Weekend: Het wwweekend zal vallen in de Paasvakantie. Tijdens het eerste weekend valt
Pasen. Wij hebben het liefste dat het weekend doorgaat in de eerste week van woensdag tot vrijdag,
eventueel kan het doorgaan van vrijdag tot zondag. Er komt een poll op de site om te kijken wat de leden
het liefste hebben. We willen naar studentenstad Gent gaan. De ardennen is onpraktisch qua kostprijs en
vervoer, naar het buitenland gaan is veel te duur, de zee hebben velen al vaak gezien en het weer is niet
per se goed. Er zal contact opgenomen worden met Wina Gent. Een jeugdherberg is veel te duur, er zijn
wel twee chiro’s in het centrum. In Gent lopen in de paasvakantie wel niet zo veel studenten rond, maar
we kunnen moeilijk tijdens een gewone week op weekend gaan. Er zal zeker wel iets te doen zijn. Neem
zeker je presidiumlint mee, soms krijg je daardoor extra korting. Eventueel kan het weekend een dag langer
duren, maar we maken er liever geen midweek van. Een heel voorlopige planning is: DAG 1: ‘s namiddags
een verkenning van de stad, ‘s avonds een rustige activiteit (spelletjes of quiz); DAG 2: in de voormiddag
brunchen, ‘s namiddags een speciale activiteit zoals indoor paintball voor wie ervoor wil betalen, er wordt ook
een alternatief voorzien, ‘s avonds een kleine stap voor de mens, maar een grote sprong voor de mensheid in
het gentse nachtleven. Om mensen met katers te sparen kan er wat geswitcht worden in de activiteiten. Het
is helemaal anders als vorig jaar omdat we geen eerstejaarsweekend the sequel willen. Er zijn geen problemen
om geen cantus te doen.

Proffentap: Er is een mail gestuurd via een mailinglijst van het Geel Huis om proffen te contacteren. Die werkte
echter niet en de ‘undelivered message’ mail kwam heel laat toe. Daarom zijn de proffen nu al vaak bezet.
Om te vermijden dat het niet in orde komt, wordt de bar verplaatst naar het tweede semester.

Diefstallen

Er is de afgelopen weken heel wat gepikt. Het bordje van de gangdeur is vorige week maandag gepikt. De
bordjenappers hebben drie flessen jenever gevraagd. Omdat we niet op hun eisen ingaan krijgen we het bordje
verminkt terug. Dat kan ons niet zoveel schelen. We zullen wel eens een nieuw bordje maken of dat van CuDi
ophangen.

Onze banner is ook gepikt tijdens de opkuis van de TD. Ze willen hem teruggeven voor een bak karmeliet. Het
ligt nu bij een presidiumlid van VTK. Mattia zal naar de preses van VTK bellen om de banner proberen terug te
krijgen.

Als het schild op een cantus gepikt wordt, willen we nog wel iets geven, maar voor zo’n dingen vinden we dit niet
nodig. We zullen geval per geval moeten bekijken wat we doen. We zullen altijd eerst via onderhandelen het
gestolen goed proberen terug te vorderen, indien dit niet werkt kunnen we dreigen de politie te bellen. We vinden
het stelen van onze spullen belachelijk en moeten dus zelf ook wel consequent zijn en niets stelen van andere
kringen.

De persoon van Farma die onze banner heeft beschadigd zal betalen. We zoeken de goedkoopste manier om de
banner te maken. Als we hem deftig kunnen ophangen zijn we al tevreden.

Nogmaals een oproep om goed op alle Winaspullen te letten! Sluit ook steeds de gangdeur goed en houd ook de
keukenramen dicht.

Winagenda’s

De winagenda’s zijn erg dik en er zit een nietje in. Dit gaat uiteraard ook meer kosten. Er wordt tegen de volgende
PV nagevraagd hoeveel het precies kost. De oplage kan misschien ook verminderd worden. Redactie bespreekt dit
nog. De winagenda’s zijn dit jaar erg leuk.

Verzekeringen

We hebben momenteel geen enkele verzekering voor de bar. Voor de extra polis zou het niet uitmaken of de
persoon dronken is of niet. Iemand van VRG is niet verzekerd als een box op het hoofd valt. Een ongevallen-
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verzekering zit niet bij een familiale verzekering bij. De meesten mensen weten dit niet en hebben daarom geen
ongevallenverzekering. Het is mogelijk enkele mensen te verzekeren. Je moet echter een lijst namen op voorhand
doorgeven, vrijwilligers die eens komen tappen op bijvoorbeeld de TD zijn dus niet verzekerd. We nemen zowel de
extra polis voor de bar als de ongevallenverzekering voor onze kernpresidiumleden en medewerkers.

Bierbrouwwedstrijd Guido

Er is een moutpakket besteld om blond bier te brouwen. We hebben een team van 5 tot 8 personen nodig, dit
worden: Michaël M., Christophe D., Christophe B., Mattia, Pieter V.H., Vinnie, Pieter V. en Maarten. Christophe
is kapitein van het team. Volgende week komt er een eerste infosessie. Mattia stuurt alles nog eens naar hen
door. Er komt een mailadres: brouwers@wina.be. Christophe B. zoekt een geschikte locatie om te brouwen
(Chemikalokaal, Living?).

Varia

• Bedrijven vragen vaak naar afgestudeerden, nu zijn de masters samengevoegd in een enkele mailinglijst.
Volgend jaar laten we bij de inschrijving ook de masterstudenten aanvinken in welke fase ze zich voelen.

• Vincent zet alle Wina activiteiten op een Google kalender.

• Vanuit Scientica komt er opnieuw een lezingenreeks. Stuur ideeën voor onderwerpen of lezers naar Vincent.
Vincent gaat proberen Dijkgraaf te strikken.

• Thomas zal de subsidies regelen, maar posten moeten dan wel alle informatie aan Thomas doorgeven.

• Zet de linkse frigo niet op het maximum, dan wordt het een diepvriezer!

• De Guido gidsen moeten nog geregeld worden.

• De frigo in de Living was bijna leeg. Als je ziet dat hij leeg is, steek er dan weer nieuwe drank in. Er kan
misschien best nieuwe drank gekocht worden.

• Materiaal geeft door hoeveel blikjes er zijn aangekocht. Thomas telt het het geld na.

• De Statuten en het Huishoudelijk Reglement moeten ook aangepast worden op de site.

• Overschotten die in de kelder blijven staan, komen gewoon op de rekening van de post die het gekocht
heeft. Een volgende activiteit mag dit gewoon gebruiken, behalve als het echt om dure dingen of grote
hoeveelheden gaat.

• We willen de zware bieren van Scientica niet overkopen om te verkopen in de Living. De prijzen van de
bakken van Scientica zijn veel hoger dan die van bakken uit de Colruyt. We moeten het dan al minstens
aan anderhalve euro verkopen. Het is ook gewoon te veel om nog verkocht te krijgen.

• Als Scientica aan de kringen e200 vraagt bij een begroting van -300 en er wordt bijvoorbeeld -200 gedraaid,
zullen de kringen toch e200 betalen. Dit omdat Scientica ook extra verliezen opvangt. Zo wordt alles
hopelijk wat in evenwicht gehouden.

• Er is veel verlies gemaakt op de Scientica Plan Sjarel. Dit komt voornamelijk omdat er 400 mensen waren
en er maar gerekend was op 200 mensen. Die extra 200 kregen ook allemaal een zwaar bier.

• LBK heeft gemaild om het tentje te lenen. Ze vonden e10 wat te veel. Stijn zal antwoorden dat wij dat
helemaal niet vinden.

• Michaël M. heeft een vuurkorf en geeft die aan Wina. We kunnen de poten er af zagen zodat we hem
kunnen gebruiken voor een kampvuur.
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• Er is een staaf van de perculator (=gigantische koffiezet) weggegooid. De koffiezet is nu dus niet meer
bruikbaar. We kunnen of een nieuwe kopen, of een nieuwe staaf kopen, of het ding voor e100 overkopen.
Dit laatste zal ons goedkoper uitkomen. We kunnen hem dan nog gebruiken om chocomelk en water in
warm te maken/houden.

• De fleecedekentjes, keukenhanddoeken en t-shirts moeten gewassen worden. Sofie en Lore willen dat allemaal
in de WAAG gaan wassen.

• De zeilen die tijdens de doop werden gebruikt, worden nog binnengelegd.

• Het gebeurt nog te vaak dat de gang rommelig is. De keukenhanddoeken van gangmensen worden vaak
gebruikt bij kookshiften, net als spullen uit hun kastjes. Vraag het telkens als je iets gebruikt. In Michaëls
kastje ligt bestek dat van iedereen van de gang is, dit kan je wel gebruiken. Handdoeken die aan kastjes
hangen zijn van mensen, die op de verwarming van niemand.

• Je mag de hesp en spek uit de kelder gewoon nemen.

• Er wordt een cantus georganiseerd door een PeMe groepje in de Living. Dit mag volgens ons contract
niet. Mensen boven de gang zullen hier waarschijnlijk ook last van hebben. We willen in het algemeen
geen cantussen in de Living. Als je iets lawaaierigs organiseert in de kelder, stuur dan een maitlje naar
winagang@wina.be om hen te verwittigen en meteen ook uit te nodigen.

• Er is een reservatiesysteem voor de Living op de wiki. Er komt ook een blad op de Livingdeur waarop mensen
kunnen reserveren. Mattia date dit blad op.

• CuDi heeft nu al evenveel omzet als vorig jaar. CuDi wil graag investeren in een bancontact. De bancontact
van de Standaard is er immers enkel de eerste twee weken. De leden hebben meermaals achter een perma-
nente bancontact gevraagd. Een bancontact is ook veel beter qua veiligheid. Dit kost e600 per jaar en dan
nog e40 per maand. Hiervoor moet CuDi de toestemming vragen aan de AKV.

Actiepunten: part II

Actiepunt uit te voeren door tegen
IKS een dankmailtje sturen Mattia 15/11/09
Steven Deprez een dankmail sturen Sander 15/11/09
Kabeltjes kopen Vincent 04/11/09
Navragen of het mogelijk is fatsoenlijk film te spelen in RC Michaël M. 15/11/09
Vergoedingen shiften TD doorsturen Vinnie 15/11/09
Naar de dokter gaan Michaël M. 15/11/09
Tegen Steven van Alma zeggen dat hij niet dubbel mag boeken Michaël 15/11/09
Banner in orde brengen Lore 15/11/09
Voor een nieuw bordje zorgen Christophe B., Mattia en Michaël M. 15/11/09
Een locatie zoeken om bier te brouwen Christophe B. 15/11/09
Guidogidsen regelen Mattia 15/11/09
HR en Statuten op site zetten Sanne 15/11/09
Poten van de vuurkorf afzagen Vincent 15/11/09
Textiel wassen Lore en Sofie 15/11/09
Livingblad up to date houden Mattia 15/11/09
IFB t-shirts regelen Sander 15/11/09

De vergadering wordt gesloten om 1.22u.

Sanne Leenders (secretaris)

De volgende vergadering gaat door op zondag 15 november 2009 om 22.00u in de Living.
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